
 
 

 

 
náměstí 3.května 5  I  621 00 Brno                         IČ: 44992785 
www.brno-jehnice.cz  ID datové schránky:76nbyg4 

 
1 

 

 
Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice  
konaného dne 27.04.2023 v 16:30 hodin v jídelně ZŠ Jehnice 

            
                                                                                                          
Přítomni: Mgr. Stanislav Dráb, Mgr. Vít Krinčev, MUDr. Oto Rinchenbach, MUDr. Daniel Rychnovský, 

Václav Šicha 

 

Hosté a občané: dle prezenční listiny 

Zapsal: Ing. René Adámek 

 

1) Zahájení 

Pan starosta zahájil 3. Zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice v 16:35 hod. 

Před zahájením zasedání pan starosta upozornil všechny přítomné, že z dnešního zasedání 
Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice bude pořízen audiovizuální záznam, který bude následně 
uveřejněn na webových stránkách úřadu městské části Brno-Jehnice. Z tohoto důvodu požádal všechny 
vystupující, aby neuváděli osobní údaje cizích osob podléhající obecnému nařízení Evropského 
parlamentu a EU číslo 2016/679 GDPR a zákonu číslo 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů. 

Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno a vyhlášeno včas v souladu se zákonem o obcích, 
informace o konání Zastupitelstva městské části byla zveřejněna na úřední desce a na webových 
stránkách městské části Brno-Jehnice. Dále konstatoval, že přítomno je 5 členů Zastupitelstva 
z celkového počtu 7.  

Dva zastupitelé Ing. Brůhová a Ing. Charvát dne 27.3.2023 rezignovali na mandát zastupitele MČ Brno-
Jehnice. Ing. Charvát současně předal dne 27.3.2023 rezignace na pozice náhradníků sdružení 
Společně v Jehnicích. Všechny rezignace jsou datovány dnem 23.10.2022, tj. den před volbou starosty 
a místostarosty na ustavujícím zasedání Zastupitelstva. 

 

2) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Pan starosta navrhl zapisovatele zápisu tajemníka Ing. René Adámka, ověřovatele zápisu MUDr. 
Daniela Rychnovského a kontrolou zápisu pověřil MUDr. Oto Rinchenbacha. 

Protinávrhy nebyly vzneseny. 

Usnesení č. 1 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje zapisovatelem tajemníka Ing. René 
Adámka a určuje ověřovatele zápisu MUDr. Daniela Rychnovského a kontrolou zápisu MUDr. Oto 
Rinchenbacha. 
 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 1 bylo přijato. 
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3) Program 

Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice 
v souladu s pozvánkou zveřejněnou na úřední desce. Následně vyzval přítomné zastupitele k návrhům 
na doplnění či změnu programu. 

Pan Šicha se dotázal na bod 18. Příspěvky neinvestičních příspěvků spolkům, chybí mu v materiálech 
tři spolky (myslivci, chovatelé a hasiči). Chybějícím spolkům se budou příspěvky schvalovat v druhé 
vlně? 

Pan starosta konstatoval, že ostatní spolky neupřesnily, na které akce chtějí příspěvky čerpat. Bude 
doplněno během roku. 

MUDr. Rinchenbach navrhnul doplnění programu o Žádost ředitele školy o příspěvek na výměnný pobyt 
v rámci projektu Magistrátu města Brna, Erasmus+. 

Pan starosta navrhnul vynechat bod 15. Záměr výsadby stromů kolem cesty na Lelekovice, kvůli riziku 
možných stížnosti na vysazení stromů blíže než 3 m od hranice sousedních pozemků. Bude prověřeno. 
 
Usnesení č. 2 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje zařazení bodu Žádost ředitele školy o 
příspěvek na výměnný pobyt v rámci projektu Magistrátu města Brna, Erasmus+ na program 
jednání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 2 bylo přijato. 
 
Pan starosta přednesl upravený program Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice. 
 
Usnesení č. 3 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje následující program zasedání: 
  

1. Zahájení 
2. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3. Projednání a schválení programu 
4. Zpráva starosty 
5. Kontrola usnesení z minulého zasedání ZMČ 
6. Dotazy, podněty a připomínky občanů 
7. Volba předsedů a členů kontrolního a finančního výboru Zastupitelstva 
8. Jmenování členů školské rady 
9. Dohoda o centralizovaném zadávání, pořízení dodávek energií na období roku 2024 
10.  Žádosti občanů 
11.  Rozpočtové opatření č. 1/2023 
12.  Rozpočtové opatření č. 2/2023 
13.  Záměr výměny protipožárních dveří v budově ZŠ Jehnice 
14.  Záměr opravy a renovace drobných památek 
15. Výběr zhotovitele na opravu salónku hospody 
16.  Dohoda o narovnání, TJ Sokol Jehnice 
17.  Smlouvy o poskytnutí neinvestičních příspěvků spolkům 
18. Žádost ředitele školy o příspěvek na výměnný pobyt v rámci projektu Magistrátu města Brna, 

Erasmus+  
19. Závěr 

 

http://www.brno-jehnice.cz/


 
 

 

 
náměstí 3.května 5  I  621 00 Brno                         IČ: 44992785 
www.brno-jehnice.cz  ID datové schránky:76nbyg4 

 
3 

 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 3 bylo přijato. 
 

4) Zpráva starosty 

Pan starosta informoval přítomné o následujícím: 

• Pozvánka na čarodějnice dne 30.4.2023 na zahradě mateřské školy 

• Hody – zahájili jsme přípravné práce na uspořádání Hodů společně se stárky 
 

5) Kontrola usnesení z minulého zasedání ZMČ 

 
Pan starosta informoval, že minule se řešilo na Zastupitelstvu: 

• č.26 Komunitní centrum – pořízení 5ks stolů za 17.700,- Kč, komunitní centrum ožívá 

• č.32 webové stránky – smlouva podepsána, nové webové stránky budou do cca 30 dnů 
 
6) Dotazy, podněty a připomínky občanů 

Pan starosta vyzval přítomné občany, jestli mají nějaké dotazy, podněty nebo připomínky. 
 
Pan …………vyjádřil nejdříve respekt k MUDr. Rinchenbachovi za to, jak se vše v Jehnicích obrátilo od 
voleb. Poté vyzval pana Drába k odstoupení z funkce starosty. 
 
Pan ………. vznesl dotaz na pana Drába, jak se cítí v nové roli přeběhlíka? 
 
Pan starosta konstatoval, že se cítí dobře, protože Zastupitelstvo funguje a situace v obci se zklidnila.  
 
MUDr. Rinchenbach vznesl dotaz, jestli se budou řešit podněty pana ………, které přišly na úřad dne 
26.4.2023. 
 
Pan starosta upozornil na skutečnost, že úřad musí zpracovat podklady připomínky, poslat materiály 
zastupitelům k prostudování a zveřejnit Program jednání Zastupitelstva sedm dní před termínem konání 
Zastupitelstva. Dotazy a podněty občanů, které přijdou den před Zastupitelstvem, budou zařazeny na 
program jednání následujícího Zastupitelstva. Požádal občany, aby zasílali podněty a připomínky včas. 
 
Pan Šicha připomněl, že potok byl v minulosti zakrytý a tekl pod náměstím, které bylo několikrát 
zaplavené, protože se potok ucpával. Z toho důvodu se udělaly úpravy koryta potoka na stoletou vodu. 
Správce vodoteče nebude souhlasit se zásahy v korytu potoka. 
 
Pan Šicha reagoval na pana ……….. Zdůraznil, že rezignace sdružení Společně v Jehnicích všichni 
kandidáti podepsali 23.10.2023, což bylo den před ustavujícím zasedáním Zastupitelstva. 
 
Pan starosta doplnil, že rezignace mohou být podepsány kdykoliv, ale rezignace platí dnem podání do 
rukou starosty. Všichni kandidáti v podstatě předem podepsali bianco šek, který nechali v rukou pana 
………. a čekali na vhodnou příležitost, aby podali rezignace. 
 
Pan ………. se neztotožnil s názorem pana Šichy a vysvětlil, že rezignace celé kandidátky je reakce na 
chování pana Drába. 
 
Pan ………. se zeptal, jestli se bude nadále platit apanáž opozičnímu zastupiteli z důvodu toho, aby se 
udrželi všichni ostatní zastupitelé v Zastupitelstvu. 
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Pan starosta informoval, že 2.místostarostovi bylo za půl roku vyplaceno 240 tisíc Kč. Podle zákona 
odměna 1.místostarosty trvá. 
 
MUDr. Rinchenbach konstatoval, že lidé byli zvoleni do Zastupitelstva, aby něco dělali pro obec, a ne 
podle toho, jestli jsou v opozici nebo koalici.  
 
V následné cca 25-ti minutové diskusi se k výše uvedenému dále vyjádřili MUDr. Rychnovský, pan 
Šicha, pan ………., pan starosta a paní ……….. 
 
 
7) Volba předsedů a členů kontrolního a finančního výboru Zastupitelstva 

Po rezignaci zastupitelky Ing. Brůhové je nutné jmenovat nové předsedy kontrolního a finančního výboru 
Zastupitelstva. 
 
a) volba předsedy kontrolního výboru Zastupitelstva 
 
Pan starosta navrhnul za předsedu kontrolního výboru Zastupitelstva MUDr. Daniela Rychnovského. 
Ostatní členové zůstávají. 
 

Usnesení č. 4 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje na funkci předsedy kontrolního výboru 
Zastupitelstva MUDr. Daniela Rychnovského. 

 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 4 bylo přijato. 
 
b) volba předsedy finančního výboru Zastupitelstva 
  
Pan starosta navrhnul za předsedu finančního výboru Zastupitelstva MUDr. Oto Rinchenbacha. 
 
Usnesení č. 5 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje na funkci předsedy finančního výboru 
Zastupitelstva MUDr. Oto Rinchenbacha. 

  
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 5 bylo přijato. 
 
c) volba členů finančního výboru Zastupitelstva 
 
MUDr. Rinchenbacha navrhnul odvolat členy finančního výboru Zastupitelstva Ing. Sviráka a Bc. 
Krinčeva a jmenovat nové členy finančního výboru Zastupitelstva Ing. Otavovou a Ing. 
Padyšáka……….. 
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Usnesení č. 6 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice odvolává členy finančního výboru Zastupitelstva Ing. 
Pavla Sviráka a Bc. Kamila Krinčeva a schvaluje nové členy finančního výboru Zastupitelstva 
Ing. Milenu Otavovou a Ing. Miroslava Padyšáka. 

 
Pro: 4 Proti: 1 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 6 bylo přijato. 

 

8) Jmenování členů školské rady 

Vzhledem k tomu, že MČ zastupují ve školské radě ZŠ Jehnice dva zastupitelé, navrhnul starosta 
odvolání Ing. Charváta, který rezignoval na mandát zastupitele MČ a schválit nového člena školské rady 
ZŠ Jehnice pana Václava Šichu. 

 
Usnesení č. 7 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice odvolává ze školské rady ZŠ Jehnice Ing. Roberta 
Charváta a schvaluje do školské rady ZŠ Jehnice Václava Šichu. 

 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 7 bylo přijato. 
 
Do jednání Zastupitelstva vstoupila neznámá žena, která chtěla vědět proč paní ………. odstoupila ze 
Zastupitelstva? 
 
Paní ………. vysvětlila důvody rezignace a chtěla vědět proč byla starostou odvolána z Komunitního 
centra. 
 
Pan starosta vysvětlil, že když rezignovala na pozici zastupitelky, tak nemůže zastupovat Městskou část 
Brno-Jehnice v jednání o Family friendly community. Komunitní centrum nadále funguje, paní ……… je 
stále koordinátorkou akcí v Komunitním centru a klíče ke Komunitnímu centru jsou k dispozici u 
tajemníka úřadu. 
 
Dále proběhla cca 20-ti minutová diskuse, která nepatřila do programu jednání Zastupitelstva. 
 
 
9) Dohoda o centralizovaném zadávání, pořízení dodávek energií na období roku 2024 

Připojení se k nákupu energií statutárním městem Brnem. 

 

Usnesení č. 8 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje Dohodu o centralizovaném zadávání se 
statutárním městem Brnem na období roku 2024 a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 8 bylo přijato. 
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10) Projednání žádostí občanů 

MUDr. Rinchenbach sdělil, že je v daném bodě ve střetu zájmů. 

A) Přípojka kanalizace k novostavbě RD – zemní práce, pozemek parc.č. 489/7, k.ú. Jehnice 
 

Usnesení č. 9 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s provedením zemních prací na 
pozemku parc.č. 486/1, k.ú. Jehnice, pro zřízení přípojky kanalizace k novostavbě RD na 
pozemku parc.č. 489/7, k.ú. Jehnice. 
 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 9 bylo přijato. 

 
B) Zřízení služebnosti pro umístění a užívání studny, pozemek parc.č. 500/1, k.ú. Jehnice 
Studna, kterou koupil soukromý vlastník, je na pozemku ve vlastnictví statutárního města Brna. 
Stavební úřad doporučil vyřešit to zřízením služebnosti. 
 
Usnesení č. 10 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s požadavkem na zřízení služebnosti 
pro umístění a užívání stavby studny na pozemku parc.č. 500/1, k.ú. Jehnice, ulice Plástky. 
 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 10 bylo přijato. 

 
C) Výstavba RD Jehnice – jih, 3.etapa 
MUDr. Rinchenbach vysvětlil, že v rámci výstavby RD Jehnice – jih, 3.etapa v daném území dojde 
k napojení inženýrských sítí a k vybudování veřejného prostranství (náměstíčko, veřejná zeleň) na 
pozemcích v budoucím vlastnictví města Brna. Statutární město Brno požaduje vyjádření Městské 
části Brno-Jehnice, že po skončení výstavby převezme veřejná prostranství do správy MČ.  

 
Usnesení č. 11 :  

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s dotčením pozemku parc.č. 3, k.ú. 
Jehnice, výstavbou inženýrských sítí v rámci stavby „Výstavba RD Jehnice – jih, 3. etapa“ 
 

Pro: 4 Proti: 1 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 11 bylo přijato. 
 
Usnesení č. 12 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s převzetím veřejných prostranství a 
veřejné zeleně, které vzniknou v rámci stavby „Výstavba RD Jehnice – jih, 3. etapa“, do 
správy MČ Brno-Jehnice 
 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 12 bylo přijato. 
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11) Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Účelový neinvestiční transfer na konání voleb prezidenta České republiky. 

 

Usnesení č. 13 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. 

 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení č. 13 bylo přijato. 

 

12) Rozpočtové opatření č. 2/2023 

Účelový neinvestiční transfer na nárůst cen energií škol a školských zařízení. 

Přesun finančních prostředků v rámci kapitol rozpočtu – opravy ÚMČ, salónku hospody. 

 

Usnesení č. 14 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023. 

 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 14 bylo přijato. 

 

13) Záměr výměny protipožárních dveří v budově ZŠ Jehnice 

Protipožární dveře na chodbách ZŠ Jehnice, které zamezují šíření požáru. 

 

Usnesení č. 15 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice pověřuje ředitele školy Mgr. Petra Kotyzu 
k poptávkovému řízení na akci „Výměna požárních dveří v  ZŠ Brno – Jehnice“. 

 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 15 bylo přijato. 
 

14) Záměr opravy a renovace drobných památek 

Kaplička, chodník na náměstí, Boží muka, sakrální památky, korpus Krista před školou, kříže atd.  

Usnesení č. 16 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje záměr opravy a renovace drobných 
památek v MČ Brno-Jehnice a pověřuje starostu k poptávkovému řízení na stanovení ceny těchto 
oprav. 

 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 16 bylo přijato. 
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15) Výběr zhotovitele na opravu salónku hospody 

Komise pro otevírání obálek a vyhodnocení nabídek vybrala zhotovitele na opravu salónku a doporučila 
Zastupitelstvu firmu NOVA BAU s.r.o, Rázusova 407/84, 614 00 Brno. 

Oprava elektroinstalace se poptávala u jiných dodavatelů, ale protože byly doručeny nabídky 
s rozdílnými cenami (některé bez DPH a některé včetně DPH), tak byly firmy vyzvány k doplnění 
nabídek. Následně komise otevře obálky a vyhodnotí nabídky na opravu elektroinstalace. 

 

Usnesení č. 17 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje fy NOVA BAU s.r.o., Rázusova 407/84, 
614 00 Brno jako zhotovitele veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Komplexní oprava SDK 
a podlah, malba“ na adrese Úřadu městské části (salónek hospody), náměstí 3.května 221/5, 
Brno-Jehnice a pověřuje starostu k podpisu smlouvy o dílo v ceně 387.662,22 Kč včetně DPH. 

 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení č. 17 bylo přijato. 

 
16) Dohoda o narovnání a vypořádání bezdůvodného obohacení, TJ Sokol Jehnice 

Pan Šicha sdělil, že je v daném bodě ve střetu zájmů. 

Nebyla zveřejněna smlouva s TJ Sokol Jehnice v Registru smluv za loňský rok, a proto je od začátku 
neplatná. K nápravě věcí je nutné uzavřít Dohodu o narovnání a vypořádání bezdůvodného obohacení 
mezi MČ Brno-Jehnice a TJ Sokol Jehnice. 

Smlouvu měl zveřejnit v Registru smluv bývalý tajemník. 

 

Usnesení č. 18 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s Dohodou o narovnání a vypořádání 
bezdůvodného obohacení mezi MČ Brno a Jehnice a TJ Sokol Jehnice, z.s. a pověřuje starostu 
jejím podpisem. 

 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 18 bylo přijato. 
 
 

17) Smlouvy o poskytnutí neinvestičních příspěvků spolkům 

 
Pan starost navrhnul, aby výše neinvestičních příspěvků spolkům byla čerpána ve stejné výši jako v 
roce 2022. Zdůvodnil to tím, že funguje Komunitní centrum, které pořádá akce s podporou s podporou 
MČ. Některé akce se dublují s akcemi pořádanými místními spolky. 
MČ nepožádala včas MMB o příspěvek na Hody, každá MČ v průměru  ve výši 100.000,- Kč. 
 
  

http://www.brno-jehnice.cz/
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Pan starosta navrhnul rozdělení neinvestičních příspěvků mezi spolky podle loňského roku:  
- Sdružení rodičů ZŠ Brno 14 tis. Kč 
- Spolek Jehnice na pohodu 14 tis. Kč 
- TJ Sokol Jehnice 70 tis. Kč  
Ostatní spolky (chovatelé, myslivci, hasiči, případně nové spolky, které vzniknou) zatím upřesní, na 
které akce budou příspěvky čerpat. 
 

Pan ………. se dotázal, jak má vysvětlit rodičům, že příspěvek pro Sdružení rodičů ZŠ Brno bude nižší, 
než bylo domluveno. 

 

MUDr. Rinchenbach se zeptal pana ………. s jakým rozpočtem Sdružení rodičů hospodaří a v jaké výši 
má příspěvky od dětí? 

 

Pan ………. na přímou otázku neodpověděl.  

 

Pan Šicha se znovu dotázal pana ………., kolik vybere Sdružení rodičů od dětí za rok? TJ Sokol vybere 
cca 340 tisíc Kč a je to vše zveřejněné a doložené. Sdružení rodičů to nikdy nedoložilo. 

 

MUDr. Rychnovský se podivil, že to jako předseda Sdružení rodičů neví. 

 

Pan ………. odpověděl, že cca 120 dětí platí příspěvek 200,- Kč. 

 

Usnesení č. 19 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje rozdělení neinvestičních příspěvků na rok 
2023 pro jednotlivé spolky takto:  
- Sdružení rodičů při ZŠ Brno 14 tis. Kč 
- Spolek Jehnice na pohodu 14 tis. Kč 
- TJ Sokol Jehnice 70 tis. Kč 
a pověřuje starostu podpisem. 

 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení č. 19 bylo přijato. 

 
 
18) Žádost ředitele školy o příspěvek na výměnný pobyt v rámci projektu Magistrátu města Brna, 

Erasmus+  

 

Město Brno přistoupilo k programu Erasmus+ a nabídlo ZŠ Jehnice výměnný pobyt do družebního 
města Kaunasu pro 30 dětí včetně doprovodu. Zaplatil by se z programu autobus do Kaunasu a zpět, 
příspěvek na den pro děti i doprovod, dotace ve výši 400 tis. Kč z rozpočtu MMB. 

Nacenění ubytování, vstupy do delfinária, vstupy na památky atd. 

Požadavek ZŠ Jehnice je doplnění dotace o příspěvek MČ Brno-Jehnice ve výši 150 tis. Kč. 
Nevyčerpaná dotace by se vrátila zpět do rozpočtu MČ Brno-Jehnice. 

http://www.brno-jehnice.cz/
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Pan starosta konstatoval, že žádost přišla 26.4.2023. Informoval se o projektu Erasmus+ a zjistil, že na 
výlet je dotace od MMB ve výši 600 tis. Kč (20.000,- Kč na dítě x 30 dětí). Příspěvek rodičů je ve výši 
10%, tj. 2.000,- Kč / 1 dítě. Dle pana starosty je požadavek na příspěvek z rozpočtu MČ Brno-Jehnice 
ve výši 150 tis. Kč neadekvátní. Navíc před schválením by měly být přesunuty peníze v rozpočtu MČ 
Brno-Jehnice, které tam nyní účelově nejsou. 

Rozvinula se následná diskuse v délce cca 25 minut, zda-li je vhodné přispět ZŠ Jehnice z rozpočtu MČ 
Brno-Jehnice nebo ne a za jakých podmínek. 

 

Usnesení č. 20 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice bere na vědomí žádost ředitele ZŠ o příspěvek ve 
výši 150.000,- Kč na výměnný pobyt v rámci projektu Erasmus + s tím, že MČ Brno-Jehnice 
uhradí vícenáklady nad rámec finančních prostředků poskytnutých MMB z projektu Erasmus+ a 
finančních prostředků vybraných od zúčastněných žáků. 
  
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Usnesení č. 20 bylo přijato. 
 

19) Závěr 

 
Pan starosta konstatoval, že byly vyčerpány všechny body programu jednání a ukončil zasedání 
Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice v 18:50 hod. 
Další zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice se bude konat v zákonné lhůtě, informace o 
termínech konání jsou zveřejněny na úřední desce. 
 
 
 
V Brně dne 28. 04.2023 
 
 
 
 
 
 
……………………………………………    ………………………………………. 
 
Ověřovatel MUDr. Daniel Rychnovský    Kontrolor MUDr. Oto Rinchenbach 
 
 
 
 
 
……………………………………………    ………………………………………. 
 
Starosta Mgr. Stanislav Dráb        Zapisovatel Ing. René Adámek 
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